



DEMANDE DE PROPOSITIONS / REQUEST FOR PROPOSAL | CRTC23-0091 Q&R/Q&A
002&003

LE FRANÇAIS SUIV

2. We would like to ask if the crown would consider the following certificate: Oracle Financials and Siebel Certification?

No, we can't. This is in accordance with clause 5.1 of the bid solicitation which is very specific to the required certification being Valid MS SQL certification.

3. Due to the complexity of preparing a response to this solicitation and the large number of bids currently out to tender we would like to request a one-week extension to the solicitation closing date to ensure that vendors are able to submit high quality responses that provide the best value to the crown.

Considering the short period available to assess the bids and the essential need to avoid having a gap in between contracts, we must decline the request for extension.

ENGLISH PRECEDES

2. Nous aimerions savoir si la certification par « Oracle Financials and Siebel » serait considérée?

Non, nous ne pouvons pas. Ceci est en accord avec la clause 5.1 de l'appel d'offre qui est très spécifique quant à la certification requise comme étant une certification MS SQL valide.

3. Étant donné la complexité de préparer une soumission à cette demande de propositions ainsi que le grand nombre de ses propositions en mode d'avis, nous aimerions une prolongation d'une semaine de la demande de propositions afin de garantir que les fournisseurs puissent soumettre des réponses de qualité offrant la meilleure valeur pour la couronne.

Considérant le court temps disponible pour évaluer les soumissions et le besoin essentiel de ne pas avoir de vide entre les deux contrats nous sommes dans l'obligation de refuser la requête de prolongation.